

# Уважаемые гости!

Мы с особым трепетом относимся к Вашему здоровому и комфортному сну. Для Вашего удобства мы подготовили меню подушек.

- **Гречишная подушка** - избавит Вас от болей в мышцах и шейных суставах, храпа, наладит здоровый и крепкий сон. Состав: гречневая лузга.
- **Ортопедическая подушка** - ослабляет мышцы, обладает воздухопроницаемостью, поддерживает естественную структуру позвоночника.
- **Подушка с гусиным пером** - поддерживает естественную температуру, создает баланс между телом и окружающей средой.
- **Мягкая, плоская подушка** - идеально подойдет тем, кто не любит сильно набитые подушки.

Если Вам необходима одна из данных подушек, позвоните, пожалуйста, на ресепшен по телефону: 79, 89.

Услуга предоставляется бесплатно.

## Dear guests!

We care about your healthy and comfortable sleep. For your comfort we have prepared a menu of different pillows:

- **Buckwheat pillow** - it will relieve any pain and discomfort in the neck muscles and joints, prevent snoring and promote healthy and sound sleep. Contains buckwheat husk.
- **Orthopaedic pillow** - relieves muscle tension, breathable and supports the natural structure of the spine.
- **Goose feather pillow** - maintains a natural constant temperature, creates a good balance between your body temperature and the temperature of the room.
- **Soft, flat pillow** - a perfect choice for guests who prefer less dense pillows.

If you would like any of these pillows, please contact reception by calling: 79, 89.

This service is complementary.